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前言

This book consists of three parts, rather different in level and purpose:The first part was originally written for
quantum chemists. It describes the correspondence, due to Frobenius, between linear representations and
characters. This is a fundamental result, of constant use in mathematics as well as in quantum chemistry or physics.
I have tried to give proofs as elementary as possible, using only the definition of a group and the rudiments of linear
algebra.The examples (Chapter 5) have been chosen from those useful to chemists.
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内容概要

本书是一部非常经典的介绍有限群线性表示的教程，原版曾多次修订重印，作者是当今法国最突出的
数学家之一，他对理论数学有全面的了解，尤以著述清晰、明了闻名。
本书是他写的为数不多的教科书之一，原文是法文（1971年版），后出了德译本和英译本。
本书是英译本的重印本。
它篇幅不大，但深入浅出的介绍了有限群的线性表示，并给出了在量子化学等方面的应用，便于广大
数学、物理、化学工作者初学时阅读和参考。
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章节摘录

插图：
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编辑推荐
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